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2018Z09385 

Vragen van het lid De Groot (D66) aan de ministers van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit en voor Medische Zorg over het artikel «Kweekvlees is er! 
Maar we mogen het niet proeven» (ingezonden 23 mei 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Kweekvlees is er! Maar we mogen het niet 
proeven»?1 

Vraag 2
Wat is de stand van zaken rond de toelating van kweekvlees op de consu-
mentenmarkt onder de Europese «novel food»-wetgeving? 

Vraag 3
Welke inspanningen worden door de Nederlandse overheid in dit Europese 
verband geleverd om de toelating van kweekvlees te versnellen? 

Vraag 4
Is de goedkeuring van kweekvlees volgens de «novel food»-wetgeving de 
enige overgebleven juridische horde die genomen dient te worden voordat 
kweekvlees voor de consumentenmarkt geproduceerd kan worden? Zo nee, 
welke juridische barrières zijn er nog meer en wat is de stand van zaken rond 
deze barrières? 

Vraag 5
Wanneer denkt u de wettelijke belemmeringen ten aanzien van kweekvlees te 
hebben weggenomen? 

Vraag 6
Wat is uw visie op de ontstane verontwaardiging rond het verzegelen van de 
pakketten kweekvlees door de Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit 
(NVWA)?

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2018/05/21/kweekvlees-is-er-maar-we-mogen-het-niet-proeven-
a1603668
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